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Z Á P I S N I C A 

zo štvrtého plánovaného rokovania MsZ v Turzovke, konaného  

 dňa 30.06.2022 na Mestskom úrade v Turzovke 

 

P R Í T O M N Í : 

 MUDr. Jozef BAJCAR 

 MUDr. Viera BELKOVÁ 

            Ing. Jozefa DLHOPOLČEKOVÁ 

 Marián CHUDEJ 

 Ladislav KADURA 

 Ing. Jana MAJTANOVÁ 

 Ing. Martin MRAVEC 

            PaedDr. Eleonóra RUDINSKÁ  

 

JUDr. Ľubomír GOLIS, primátor mesta  

JUDr. František MRAVEC, prednosta MsÚ  

Emília LUČANOVÁ, hlavná kontrolórka  

Terézia REPČÍKOVÁ, vedúca úseku ekonomického MsÚ  

Mgr. Agáta MACHOVČÁKOVÁ, vedúca úseku kultúry MsÚ 

Rudolf ŠOBICH, riaditeľ MPS  
Vladimír ZÁHUMENSKÝ, TVT  

Tomáš ŽÁK, MsÚ  

Mgr. Ján SCHŰTZ, TVT  

Darina JEŽÍKOVÁ, MsÚ 

Mgr. Anna HRTÚSOVÁ, MsÚ 

  

     O 13.30 hod. pani zástupkyňa MUDr. Viera Belková otvorila neverejné zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva, na ktorom poslanci schvaľovali navrhnutých laureátov na 

udelenie ocenení mesta Turzovka.       

     O 13.40 hod. otvoril rokovanie Mestského zastupiteľstva v Turzovke otvoril primátor 

mesta p. JUDr. Ľubomír Golis. V úvode privítal na zasadnutí prítomných poslancov. 

Konštatoval, že je prítomných 8 poslancov a zastupiteľstvo je schopné rokovať a uznášať sa. 
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AD 2/ Schválenie programu rokovania, voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov                                                                                              

             zápisnice                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

           V tomto bode primátor mesta predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol 

doručený elektronicky všetkým poslancom formou pozvánky, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 

Program rokovania:  

      1. Otvorenie rokovania 

2. Schválenie programu rokovania mestského zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie   

     overovateľov zápisnice,  určenie zapisovateľky zápisnice 

3.  Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  

4.  Výročné správy o činnosti spoločností s majetkovou účasťou mesta za rok 2021                               

     TKO Semeteš, n.o.,  ENERGETIKA, s.r.o., T – service, s.r.o. 
      5.  Stanovisko HK k návrhu zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 

      6.  Návrh 3. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 a jeho príspevkovej 

    a rozpočtovej organizácie  
      7.  Informácia o príprave rozpočtu mesta Turzovka na roky 2023-2025 

      8.  Schválenie laureátov na udelenie ocenení mesta na rok 2022 

      9.  Návrh VZN Mesta Turzovka o podmienkach poskytovania sociálnej služby v zariadení                                              

           pre seniorov Mesta Turzovka 
      10.Návrh VZN Mesta Turzovka o sociálnych službách a výške úhrady  

            za poskytované sociálne služby 

      11. Schválenie Dodatku č. 1 k zriaďovacej listine Spojenej školy Turzovka   
      12. Určenie volebných obvodov  a počtu poslancov v nich  pre voľby 

            do orgánov samosprávy obcí ( Spojené voľby)  29.10.2022 

      13. Určenie rozsahu výkonu funkcie primátora mesta Turzovka na  funkčné obdobie 2022 -2026 

      14. Nakladanie s majetkom mesta  
      15. Správy z rokovaní komisií MsZ 

      16. Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ  

      17. Interpelácie  
      18. Rôzne 

      19. Záver  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 53 

 

Primátor mesta predložil zloženie návrhovej komisie: Ing. Jana MAJTANOVÁ, PaedDr. 

Eleonóra RUDINSKÁ, Ing. Martin MRAVEC  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 54 

 

Primátor mesta určil overovateľov zápisnice: MUDr. Jozef BAJCAR, Marián CHUDEJ, ako 

aj zapisovateľa: Darina Ježíková.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 55 

AD 3/ Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  

          Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu zápisnice.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 56 
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AD 4/  Výročné správy o činnosti spoločností s majetkovou účasťou mesta za rok 2021/ 

TKO Semeteš n.o., ENERGETIKA s.r.o., T-service s.r.o. 

            Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým    

poslancom na rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 57 

 

AD 5/ Stanovisko HK k návrhu zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 

           Predmetný bod vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom na 

rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 58 

 

AD 6/ Návrh 3. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 a jej príspevkovej 

a rozpočtovej organizácie  

            Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom, bol prerokovaný na finančnej komisii a tvorí prílohu tejto zápisnice, bol 

zverejnený na úradnej tabuli mesta.  

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 59 

 

Príchod pána poslanca Mgr. Štefana Kompánka 14.00 hod.  

 

AD 7/ Informácia o príprave rozpočtu mesta Turzovka na roky 2023-2025 

           Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom, bol prerokovaný na finančnej komisii a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 60 

 

 

AD 8/  Schválenie laureátov na udelenie ocenení mesta na rok 2022 

            Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom, tvorí prílohu tejto zápisnice a boli schválení na neverejnom zasadnutí MsZ. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 61 
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AD 9/ Návrh VZN Mesta Turzovka o podmienkach poskytovania sociálnej služby 

v zariadení pre seniorov Mesta Turzovka.  

           Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom, bol prerokovaný na sociálnej komisii a tvorí prílohu tejto zápisnice, bol 

zverejnený na úradnej tabuli mesta. Pripomienky neboli doručené. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 62 

   

AD 10/ Návrh  VZN Mesta Turzovka o sociálnych službách a výške úhrady za 

poskytované služby  

             Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom, bol prerokovaný na sociálnej komisii a tvorí prílohu tejto zápisnice, bol 

zverejnený na úradnej tabuli mesta. Pripomienky neboli doručené. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 63 

 

AD 11/ Schválenie Dodatku č.1  k zriaďovacej listine Spojenej školy v Turzovka 

             Predmetný bod bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom, 

bol prerokovaný na finančnej komisii a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 64 

 

AD 12/ Určenie volebných obvodov a počtu poslancov v nich pre voľby do orgánov samosprávy 

obcí (Spojené voľby) 29.10.2022  

             Predmetný bod bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom   

na rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 65 

 

 

AD 13/ Určenie rozsahu výkonu funkcie primátora mesta Turzovka na funkčné obdobie 2022-

2026 

             Predmetný bod bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom   

na rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 66 
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AD 14/ Nakladanie s majetkom mesta  
Predmetné návrhy boli vypracovaný písomne, doručené elektronicky všetkým poslancom a tvoria 

prílohu tejto zápisnice.  

p. Hrtúsová – uviedla jednotlivo všetky predložené návrhy 

 Prenájom nebytového priestoru – Veronika Litvíková  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 67 

 Trvalá prebytočnosť pozemku – Tomáš Herman, Monika Bitalová  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 68 

 Trvalá prebytočnosť pozemku – Emília Birková  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 69 

 Odkúpenie spoluvlastníckych podielov k pozemkom – Oľga Cisáriková  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 70 

 Odkúpenie spoluvlastníckych podielov k pozemkom – Ing. Jozef Pápol, Hana 

Meličková 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 71 

 Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu k pozemkom – Mgr. Martina Bariaková 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 72 

 Umiestnenie pamätných tabulí na budovu klutúrneho domu – MUDr. Armín 

Hoffman a B.D.Lippay  

p. prednosta – druhá žiadosť o umiestnenie pamätnej tabule B.D.Lippay, bola doručená  

                        28.júna 2022 na Mestský úrad v Turzovke, ktorú nekoordinovali s mestom 

                     -  stanovisko Ministerstva vnútra nepovoľuje umiestnenie na samosprávne  

                        budovy umiestňovanie tabuli. 

                      - kultúrny dom momentálne rekonštruujú, bolo by dobré dať obe žiadosti  

                        o umiestnenie pamätných tabuli dohromady a aby boli v súlade s ostatnými   

                        (rovnaké veľkosti ) 

                      - posúdiť ich umiestnenie s odbornou komisiou  

p. primátor – uvedené tabule chcel spolok priateľov odhaliť na svetovom stretnutí spolku 

                   - prvú tabuľu umiestniť k bývalému informačnému centru 

                   - bolo by dobré to skoordinovať, keď bude už Kultúrny dom hotový 

                   - prijať uznesenie s tým, že sa nájde vhodné miesto pre umiestnenie tabuli, dať ho  

                     schváliť odbornou komisiou 

p. Majtánová –  som rada, že sa pán Velička svedomito venuje svojej práci a našiel ďalšiu  

                          takúto osobnosť z Turzovky 

                      -  som za zverejnenie, bolo by dobré keby odborná komisia odsúhlasila vzhľad  

                          pamätných tabuli 

                        - zamestnankyne kultúrneho a spoločenského strediska môžu do budúcnosti  

                          pripraviť o týchto osobnostiach zaujímavé prednášky  

p. Chudej – určite tabule zosúladiť s architektom a nájsť im vhodné miesto pre umiestnenie 
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p. primátor – vytvoriť uznesenie a nájsť vhodné miesto pre uvedené tabule a schváliť ich  

                      odbornou komisiou.  

p. Majtánová – vážim si prácu pána Veličku a myslím si, že by nevybral osobnosti a umiestnil  

                          ich tabule, ktoré by tu nepatrili, ale súhlasím s pripomienkou  

p. prednosta – tento druhý návrh o umiestnenie tabule bol pôvodne určený na budovu  

                        Urbárskeho domu, ale oni ho zamietli. Preto bol tento návrh doručený tak  

                        neskoro 

p. zástupkyňa – treba to skutočne rozumne riešiť, lebo každý rok sa budú odkrývať tabule,  

                          aby ich na kultúrnom dome nebolo až tak veľa  

                       - v minulosti sa tabule umiestňovali na miesta, budovy kde uvedená tabula mala                      

                          svoj význam  

                       -  Spolok priateľov má už toto pripravené, preto treba zvolať komisiu  

                          a zodpovedne k tomuto pristupovať  

                       - veľkosť tabuli by sa mala zachovať do budúcna 

p. Dlhopolčeková – súhlasím so všetkým, čo bolo povedané 

                              - ruší ma keď prídem k tabuli pokloním sa o pár metrov ďalej krásna socha  

                                zbojníka, ktorý zahynul na popravisku  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 73 

 

 Budúce vecné bremeno na častiach pozemkov – PM ARCH s.r.o.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 74 

 Mandátna zmluva medzi Mestom Turzovka a Energetikou Turzovka  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 75 

        

AD 15/ Správy z rokovaní komisii MsZ 

              Predmetný bod bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom 
elektornicky a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

p. Kompánek – na stavebnej komisii bola žiadosť pána Hlagačku zamietnutá – neodporúča sa  

                          odpredaj. Doteraz nebola MsZ predložená koncepcia parkovacia politika, tak  

                          ju zverejnime a dajme na pripomienkovanie. Odpredalo sa parkovisko  

                          u Polície p. Kľagovi a pozemok pri starom cintoríne za 80 000€. Na ňom sa   

                          mohlo urobiť parkovisko.  

                       -  ľudia sypú trávu ku Kysuci, nesúhlasím s tým. Vo VZN sa schválilo, že sa  

                          platí za kompostery a nevedia koľko, tak by sme sa nemali čudovať, že tráva  

                          končí pri Kysuci.  Som proti sypaniu odpadu na akékoľvek miesto. Ľudia  

                          porušujú zákon tak ako ho my porušujeme tu.  

                      -  športová hala – či bolo verejné obstarávanie, či sa tejto výzvy zúčastníme 

Odpovedal ihneď p. primátor.   

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 76 
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AD 16/ Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ 

 

       Predmetný bod bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom a 

tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 77 

 
 

AD 17/ Interpelácie  

p. Majtánová -  navrhuje zväčšenie plochy v Závodí pre menšie deti, podnet bol aj od rodičov 

p. Chudej – podporuje pani Majtánovú, zväčšiť pre deti túto plochu ale doplniť aj vybavenie 

                 - upozorniť požiarnikov nech sa nestiekli vodu na cestu 

                 - pri poslednej akcii, ktorá sa konala v Závodí mohla byť vatra by mohla byť vyššie 

                 - tenisové kurty sú v skutočnosti hrboľaté 

                 - v rodinných domoch máme kompostery všetci, preto by tie trávy nemali byť      

                    hádzané popred oplotenia 

                 - neporiadok u cigánov z druhej strany  

                 - chodník v Závodí sa nedokončil, mohlo by sa to dať do rozpočtu, zadná strana je  

                   celá rozbitá 

                 - vykášanie v Závodí tento rok len 1x, je to nepekné, treba to častejšie  

                 - oproti areálu je na ceste prepadnutý poklop  

p. Kadura – poprosiť pána Šobicha o vykosenie trávy v Mestskej časti Hlinené – stará škola –  

                    ihrisko  

p. Kompánek - v Predmieri, povyše firmy p. Stopku niekto vysypal stavebný odpad a tiež  

                          hlinu         

                       - žiadam aby sa zistil pôvodca odpadu a bol vyzvaný na jeho odstránenie 

Odpovedal ihneď p. primátor  

p. Kompánek – poprosím pani kontrolórku, aby vykonala kontrolu ohľadom kultúrnej sály  

                         v Predmieri  

                       - kultúrna sála pri bytovom dome je čierna stavba. Bola určená výška nájmu?  

                         Kto ju schválil? Aká bola výška nákladov za užívanie priestorov 13.05.2022,  

                         keď sa konala oslava sviatku Dňa učiteľov? Aká bola výška nákladov pri  

                         slávnostnom otvorení tejto sály? Či boli peňažné prostriedky z rozpočtu mesta  

                         vynaložené ekonomicky a hospodárne. Aká bola výška nákladov dňa  

                         04.06.2022, kedy sa v kultúrnej sále konala oslava? Aká bola vtedy výška   

                         nájmu a kto ju stanovil a schválil?  

                         Prosím o číslo dokladu  a ten zaslať elektronicky všetkým poslancom.  

Odpovedala ihneď pani kontrolórka Emília Lučanová 

p. prednosta – kolaudácia kultúrnej sály bola vykonaná v roku 1976, sú od toho materiály,  

                        budova bola schválená ako kultúrna sála, čo sa týka rekonštrukcie, podľa  

                        stavebného zákona, pokiaľ sa nenarušujú nosné a statické prvky netreba žiadne  

                        stavebné povolenie. Nájomné chceme zobjektívniť, sledujeme spotrebu  

                        elektrickej energie, spotrebu vody, aby sa vedelo nastaviť VZN, ktoré sa  

                        potom dá na schválenie Mestskému zastupiteľstvu. Budú paušálne náklady  

                        a potom sa budú počítať podľa skutočnej spotreby elektrickej energie a vody.  

Odpovedal ihneď pán primátor 
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p. Kompánek – Krajský stavebný úrad zo Žiliny zistil pochybenia a vydal rozhodnutie,  

                          a vrátil ho späť na Makov. Navyše p. Ježíkovi Mesto zbúralo bez jeho súhlasu  

                          plot a doteraz ho neopravilo. Ak pán Ježík podal podnet na krajský stavebný  

                          úrad a nemal vo svojich tvrdeniach pravdu, tak krajský stavebný úrad, nedá  

                          za pravdu p. Ježíkovi, ale Mestu Turzovka. Energetika dala ľuďom podpísať  

                          zmluvy o zastúpení ale nie všetkým preto to Krajský úrad zamietol. Nie  

                          pravda, že netreba stavebné povolenie. Nebol použitý správny otlačok pečiatky  

                          so štátnym znakom, nebolo to v súlade so zákonom. Na kultúrnu sálu treba  

                          stavebné povolenie. Nebolo vydané kolaudačné rozhodnutie. Uvedená stavba  

                          sa nemôže používať. 

p. Dlhopolčeková – poďakovala mestu, za obnovenie sály. Pri otvorení sa zúčastnili všetky  

                                 kluby pôsobiace v našom meste. Sú to práve títo dôchodcovia, ktorý sa  

                                 prispeli za vybudovanie tejto sály v Predmieri. Táto budova slúži tým,  

                                 ktorý tu ju vybudovali.  

p. Kompánek – nechcem nikomu škodiť. Ľudia z 272 neboli oslovení všetci, či tam môžu byť  

                          takéto akcie. Keď nie je niečo skolaudované, nie je to bezpečné. 

p. Majtánová – pred 8. rokmi sme riešili vstup do 272 a parkovacie miesta, aby sme uvedenú  

                         situáciu vyriešili (riešili sa petície ľudí z 272), vynaložili sa finančné  

                         prostriedky na vysporiadanie pozemkov. Mohli by byť aj teraz trošku  

                         ústretovejší a pozerať na uvedenú vec tak, že tato kultúrna sála tam pôvodne  

                         bola a plní ten istý význam ako teraz. My sme vyšli v ústrety im, teraz by  

                         mohli vyjsť v ústrety nám. Mrzí ma, že p. Ježík nemá opravený plot bol  

                         jedným z tých, ktorý chcel predať pozemok mestu. Nedá  

                          sa všetko urobiť naraz. Mali by sme sa tešiť z toho, čo sa nám podarilo.  

p. Chudej – obyvatelia 272 mali problém v minulosti so vstupom k paneláku. Odkúpili sa  

                    pozemky urobila sa im tam prístupová cesta parkovanie. Aj ľudia v Mestskej  

                    časti Závodie majú akcie a hluk akceptujú. Občania 272 by sa mali prispôsobiť.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Rudinská – v minulosti sme sa prezentovali ako mesto rekordov, každý víkend boli akcie  

                       na Bukovine, ľudia v okolí to akceptovali, taktiež akcie v Závodí, ľudia to  

                       strpia. Takisto by sa mali ľudia z 272 prispôsobiť, tá budova tam bola aj pred  

                       tým. Súhlasím s postupom mesta, že skúma ako vypočíta cenu prenájmu.  

                       Svadby boli v KaSS naplánované a je dobré, že sa im dal tento priestor. Čo sa  

                       týka nájmu ako Dámsky klub máme nové priestory v bývalej ZUŠ, nik od nás  

                       nepýta nájom. V kultúrnej sále boli stužkové,  plesy, venček, tanečná, sú to  

                       užasne priestory. Nechápem ľudí, čo sa sťažujú.  

p. Kompánek – keď sa poukazuje na problém je to predvolebná kampaň. Opäť opakujem, že  

                          ste boli povinný osloviť všetkých majiteľov bytovky 272 

p. zástupkyňa – veľmi som vďačná, že sme sa mohli stretnúť v tomto roku po tejto  

                          pandemickej situácii, že kluby mohli navštevovať bývalú ZUŠ. V minulosti  

                          mali naši učitelia stretnutia v reštauráciách, teraz sme mali možnosť stretnúť  

                          sa v novovybudovanej sále v Predmieri. Za naše funkčné obdobie sme  

                          vyriešili v Predmieri oporný múr, koľko sa tu boli ľudia stážovať.  Buďme  

                          solidárni, keď je akcia v amfiteátri tiež to akceptujeme. Celé leto tu boli samé  

                          akcie a strpeli sme to. Teraz majú mladomanželia objednanú kultúrnu sálu  

                          a keďže sa práve Kultúrny dom prerába poskytli sa im  

                          náhradné priestory. Svadba sa plánuje vo väčšom časovom horizonte, nik  
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                           nevedel, že sa schváli projekt a kultúrny dom sa bude zatepľovať. Všetko je  

                           to o ústretovosti. 

P. Majtránová – dielo na Vyšnom Konci pekne rastie a s tým rastú aj otázniky. Mohol by si  

                           nás informovať aká je súčasná situácia.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Kompánek -  chcem upozorniť na jednu vec, budú roznášané rozhodnutia o vyrubení  

                          poplatku za komunálny odpad, proti tomuto rozhodnutiu som sa odvolal.  

                          Keď už teda robím tu kampaň, tak si ju spravím. Budem čakať, kedy mi   

                          mesto Turzovka doručí odpoveď na to, koľko mi vyviezlo kuchynského  

                          odpadu za rok 2021, kedy aké náklady na odvoz a likvidáciu kuchynského    

                          odpadu a taktiež  koľko platím za komposter.  

                          Vyzývam občanov, aby sa voči tomuto rozhodnutiu odvolali, lebo si myslím,                

                           že je neprávne, pretože obyvatelia rodinných domov nemajú čo platiť za  

                          kuchynský odpad, lebo majú kompostery a mesto nemá žiadne náklady na  

                          odvoz a likvidáciu kuchynského odpadu. Poslal som podnety na Ministerstvo 

                          životného prostredia SR a okresnú prokuratúru Čadca. Aby som si  

                          odprezentoval svoju kampaň, som napísal Ministerstvo pritom na  

                          moje námietky voči VZN Mesta Turzovka o nakladaní s komunálnym  

                          odpadom a miestnom poplatku uviedlo, že sú vo viacerých častiach   

                          odôvodnené 

                        - v rámci kampane sa Vás chcem pán primátor opýtať, bola podpísaná zmluva  

                          o rekonštrukcii pamätníka pri kostole. Podľa popisu zo strany Krajského  

                          stavebného úradu boli na pamätníku dve tabule. Pán dekan Vám dal plnú  

                          moc. Podľa zmluvy o dielo ste mali právo si stav diela priebežne kontrolovať.  

                          Prečo ste nezabezpečili aby bola na novo umiestnená aj druhá tabuľa na  

                          pamätníku pri kostole.  

p. primátor nereagoval. 

p. Kompánek – čo Vám nevyhovuje na to nebudete odpovedať 

p. Dlhopolčeková – p. Kompánek keď bolo minule schvaľované VZN. Prečo ste naposledy       

                                  nezastali starých ľudí a samostatne žijúcich občanov.  

p. Kompánkek  - p. Dlhopolčeková ja som ani za jedno VZN o odpadoch nehlasoval, to Vám  

                            snáď stačí. VZN som všetky napadol na prokuratúre.  

p. Majtánová – sú komisie, sme členmi je na každom z nás, či sa zúčastní. Pán Kompánek  

                         pýtam sa preto prečo reagujeme tu, prečo sme ako mesto Turzovka ako  

                         mesto rekordov aj rekormani v podaní podnetov na prokuratúre, prečo si to  

                         nevydiskutujeme tu, prečo to hneď riešiť na prokuratúre, ja tomu nerozumiem.  

                         Robíme všetko preto aby to fungovalo.  

p. Kompánek – p. Majtánova komisie sú poradný orgán. Nemusím sa ich zúčastňovať.   

                          Uznesenia na komisii nie sú pre MsZ záväzné, majú poradný hlas a MsZ si  

                          môže odhlasovať niečo úplne iné. Na margo odpadu sedeli sme tu 16.12.2021  

                          s Kamilom a ste si to odhlasovali ako ste chceli. Preto sú všetky VZN na  

                          prokuratúre.  

Odpovedal ihneď pán primátor.  
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AD 18/ Rôzne 

 Žiadosť o uvoľnenie p. Ing. Tomáša Gajdičiara z funkcie veliteľa DHZ 

 

           Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 78 

 

AD 19/ Záver 

  Nakoľko program rokovania MsZ bol vyčerpaný, primátor mesta poďakoval všetkým 

poslancom za účasť a rokovanie MsZ ukončil.  

 

 

Prílohou zápisnice je Index zvuku + Výsledky hlasovaní zaznamenané systémom H.E.R. 

 

 

 

 

 

 

        Prednosta MsÚ                                                                               Primátor mesta                            

JUDr. František MRAVEC                                                             JUDr. Ľubomír GOLIS  

 

 

 

I. Overovateľ: MUDr. Jozef Bajcár ............................................................................................. 

 

 

II. Overovateľ: Marián Chudej...................................................................................................... 

 

 

Zapísala: Darina Ježíková , pracovníčka MsÚ 

 

 

 

 

 


	pre seniorov Mesta Turzovka
	10.Návrh VZN Mesta Turzovka o sociálnych službách a výške úhrady
	za poskytované sociálne služby

